
ZAPISNIK 

2 . REDNE SEJE SVETA STARŠEV OŠ VERŽEJ, 

ki je bila v ponedeljek, 29. 5. 2018, ob 16. uri v zbornici šole 

 

 

Prisotni: Irena Domanjko Seršen - predsednica, Andrej Osterc, Alojz Novak, Branko Jureš, 

Mirica Lukavečki - člani, Marjana Rojnik - skrbnica učbeniškega sklada, Damjana Ferenc - 

pomočnica ravnateljice, Marija Ferenc – ravnateljica. 

 

Ad1 

Predsednica Sveta staršev, gospa Irena Domanjko Seršen, je vse prisotne lepo pozdravila. 

Ugotovila je, da je na seji prisotnih 5 članov, 4 člani pa so podali pisno izjavo o sodelovanju na 

seji. Gospod Marjan Kuzma je opravičil svojo odsotnost. Ugotovila je, da je Svet staršev 

sklepčen in podala  predlog dnevnega reda.  

 

1. Ugotovitev prisotnosti in potrditev dnevnega reda 

2. Pregled zapisnika zadnjega sestanka 

3. Sprejem soglasja k ceni za nabavo delovnih zvezkov in drugih učnih gradiv za šolsko 

leto 2019/2020 

4. Pobude, predlogi, vprašanja 

5. Razno 

 

Člani Sveta staršev so soglasno sprejeli  

SKLEP 3.1: Potrdi se predlagani dnevni red.  

 

Ad2 

Pomočnica ravnateljice  sem prebrala zapisnik zadnjega sestanka s sprejetimi sklepi. 

Pripomb na zapisnik ni bilo, zato so člani soglasno sprejeli 

SKLEP 3.2: Sprejme se zapisnik zadnjega sestanka s sprejetimi sklepi. 

 

Ad3 

Predsednica Sveta staršev je ob tej točki dnevnega reda dala besedo skrbnici učbeniškega 

sklada, Marjani Rojnik, ki je seznanila prisotne s seznamom delovnih zvezkov in učbeniških 

gradiv za šolsko leto 2019/2020 in ceno le-teh. 

 

Gospod Branko Jureš je postavil vprašanje o smiselnosti uporabe delovnih zvezkov v 

posameznih razredih. Njegov predlog je bil, da bi učenci uporabljali le učbenike in zvezke.  

Ravnateljica je pojasnila, da je odločitev o uporabi delovnih zvezkov avtonomija učiteljev.  

Gospa Domanjko Seršen je povedala, da se ji zdi uporaba delovnih zvezkov in drugih učnih 

gradiv primerna in smiselna.  

 

Po razpravi so člani Sveta staršev soglasno sprejeli  

SKLEP 3.3: Sprejme se predlagana cena za nabavo delovnih zvezkov in drugih učnih 

gradiv za šolsko leto 2019/2020. 
 



Ad4 

Vprašanj, pobud in predlogov ni bilo. 

 

 

Ad5 

Ravnateljica je članom Sveta staršev predstavila vzgojno problematiko učenca iz doma, zaradi 

katere je bil sklican izredni roditeljski sestanek. Povedala je, da bo učenec premeščen v drugi 

vzgojni zavod.  

 

Predsednica Sveta staršev se je zahvalila vsem za sodelovanje, ravnateljici in pomočnici 

ravnateljice se je zahvalila za prisotnost ter zaključila sejo ob 17.uri. 

 

 

                                             

    Zapisala                                                                     Predsednica Sveta staršev OŠ Veržej                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                             

Damjana Ferenc                                                                         Irena Domanjko Seršen          


